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PROTOKÓŁ Nr XII / 07 
z Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 

odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 
w dniu 24 września 2007r. 

 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Andrzej Staś  - Sekretarz Gminy, 
4. Paweł Konop – Radca Prawny Urzędu, 
5. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy, 
6. Katarzyna Smolnik – Kierownik Referatu Organizacyjnego 
oraz przybyli goście według załączonej listy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawowała Radna ALDONA  KOCZUR. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na Sesji 
oraz powiedział, iż protokół z Sesji z dnia 29 sierpnia 2007 r. jest wyłożony do wglądu i jeśli 
nie będzie uwag zostanie przyjęty poprzez głosowanie w końcowej części Sesji. Następnie 
przedstawił porządek obrad, który radni otrzymali wraz z materiałami. Poinformował, że w 
dniu 20 września 2007 r. wpłynęło pismo Burmistrza Ozimka SO.K.0052 – 20/07 w sprawie 
wycofania projektu uchwały, wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały oraz zmiany 
projektu uchwały, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
W związku z tym, iż na Sesji obecny był opiekun jednostek OSP Gminy Ozimek z Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Kapitan PIOTR PANÓFNIK zaproponował, aby                
pkt. V. Funkcjonowanie OSP w gminie – analiza wydatków przenieść do pkt. III, a pozostałe 
punkty zmienią numerację tzn. pkt. III będzie pkt. IV, pkt. IV – pkt. V, natomiast pkt. VI i VII 
pozostaną bez zmian.  
Zadał pytanie, czy do porządku obrad są jeszcze jakieś uwagi bądź inne propozycje? 
 
Radni nie zgłosili żadnych propozycji.   

Porządek obrad :  

I. Interpelacje Radnych. 
II.   Sprawozdanie z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2007 r. . 

III.    Funkcjonowanie OSP w Gminie – analiza wydatków..  
IV.    Podjęcie uchwał w sprawach: 

1.  nabycia mienia gminnego  
            ( projekt uchwały Nr XII /82/07, Druk Nr 1), 

2. nabycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr XII /83/07, Druk Nr 2), 

         3. zbycia mienia gminnego 
 ( projekt uchwały Nr XII /84/07, Druk Nr 3),  
         4. użyczenia nieruchomości na okres 30 lat 
 ( projekt uchwały Nr XII /85/07, Druk Nr 4a), 
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         5. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach administracyjnych, części wsi 
Schodnia Stara oraz części wsi Antoniów po wschodniej i zachodniej stronie ulicy 
Powstańców Śląskich do skrzyżowania z ulicą Dylakowską. 

 ( projekt uchwały Nr XII /86/07, Druk Nr 5), 

      6. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach administracyjnych, części wsi Schodnia Stara 
oraz części wsi Antoniów po wschodniej i zachodniej stronie ulicy Powstańców 
Śląskich do skrzyżowania z ulicą Dylakowską. 

            ( projekt uchwały Nr XII /87/07, Druk Nr 6), 
      7. zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
           ( projekt uchwały Nr XII /88/07, Druk Nr 7), 

      8. wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na 
skargę Wojewody Opolskiego 

           ( projekt uchwały Nr XII /89/07, Druk Nr 8), 

   9. ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów w Gminie Ozimek 

           ( projekt uchwały Nr XII /90/07, Druk Nr 10), 

V.    Dzikie wysypiska w gminie oraz funkcjonowanie oczyszczalni Ścieków w Antoniowie i 
składowiska odpadów komunalnych w Dylakach. 

VI. Zapoznanie się z protokołem Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
wydatkowania środków budżetowych przeznaczonych na Ochotnicze Straże Pożarne 

VII.  Sprawy różne i organizacyjne.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 

 

Ad. I  I N T E R P E L A C J E    R A D N Y C H : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poinformował, że w dniu 
dzisiejszym wpłynęła interpelacja Radnej Grażyny Świercz. Ze względu na 14 dniowy termin 
udzielenia odpowiedzi Radnej interpelacja zostanie rozpatrzona na Sesji w miesiącu 
październiku br.  
 

 

Ad. II S P R A W O Z D A N I E    Z   R E A L I Z A C J I                                        
B U D Ż E T U   G M I N Y    Z A    I   P Ó Ł R O C Z E    2 0 0 7 r.  

 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – poprosił Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie 
Uchwały nr 331/2007 z dnia 20 września 2007 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Opolu na temat opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
za I półrocze 2007 r.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Dreling – odczytał Uchwałę nr 331/2007 
Składu Orzekającego RIO, która stanowi załącznik do protokołu.  
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Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały sprawozdanie Burmistrza z przebiegu realizacji 

budżetu gminy za I półrocze 2007 r.  

 
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy radni mają jakieś zapytania                      
w omawianej sprawie? 
 
Radni nie zgłosili  pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła większością głosów sprawozdanie Burmistrza z 
przebiegu realizacji budżetu gminy za I półrocze 2007 r. – 19 głosów ,,za” przy 1 
,,wstrzymującym się „  

 
Ad. III F U N K C J O N O W A N I E   O S P    W   G M I N I E    -           

A N A  L I Z A    W Y D A T K Ó W.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego 
Komisji Ochrony Środowiska ... Pana Antoniego Gryc o odczytanie stanowiska. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska... A. Gryc – odczytała stanowisko, które 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – poprosił o zabranie głosu Kapitana Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Pana Piotra Panófnik. 
 
Kapitan Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Piotr Panófnik – na początku 
przedstawił ilość wyjazdów poszczególnych jednostek OSP działających na terenie Gminy 
Ozimek od 1 stycznia 2007 r do 20 września 2007 r. i tak : 
- OSP Schodnia – 92 wyjazdy; 
- OSP Szczedrzyk – 54 wyjazdy; 
- OSP Antoniów – 36 wyjazdów; 
- OSP Krasiejów 25 wyjazdów; 
- OSP Krzyżowa Dolina – 4 wyjazdy; 
- OSP Dylaki – 4 wyjazdy; 
- OSP Chobie – 1 wyjazd; 
- OSP Pustków – ani razu nie brał udziału w akcji. 
Stwierdził, że najbardziej mobilne są 4 pierwsze jednostki. Straże wyjeżdżają do pożarów jak 
i miejscowych zagrożeń. Zaznaczył, że ilość wyjazdów jak i doposażenie jednostek pociąga 
za sobą rosnące koszty utrzymania. Dodał, że nie wie, co radni chcieliby usłyszeć                                  
i zaproponował, aby zadawać pytania, a on postara się na nie odpowiedzieć.  
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska.. A Gryc – powiedział, że na komisji powstał 
wniosek przy współudziale wszystkich prezesów OSP, żeby zabezpieczyć środki na zakup 
samochodów dla OSP przy współudziale środków unijnych w związku z czym zadał pytanie, 
czy Kapitan mógłby coś więcej  w tym temacie powiedzieć. 
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – zadał pytanie, jak ocenia Kapitan stan wyposażenia 
jednostek OSP w Gminie Ozimek i czy pomnażanie kosztów ma do końca sens. Dodał, że to 
będzie wskazówką dla radnych w jakim kierunku iść, ponieważ gmina ponosi duże koszty. 
Następnie zwrócił się z pytaniem, na jaką pomoc może liczyć Gmina ze strony Miejskiej 
Państwowej Straży Pożarnej.  
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 Kapitan Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Piotr Panófnik – odpowiedział, że 
co do środków unijnych, to nie wie, gdyż ta sprawa leży w gestii gminy, natomiast jeśli 
chodzi o pytania Wiceprzewodniczącego, to w gminie funkcjonuje 8 jednostek i ich 
wyposażenie jest bardzo zróżnicowane – są jednostki bardzo dobrze wyposażone i z racji tego 
generują duże koszty i są jednostki, które właściwie nie mają nic. OSP w Pustkowie 
praktycznie oprócz Żuka nie ma nic i tej jednostki się nie alarmuje, gdyż nie gwarantuje 
pewności wyjazdu do zdarzenia. Zaznaczył, że ta jednostka praktycznie funkcjonuje tylko na 
papierze, natomiast Gmina Ozimek jest dużą gminą i Rada musi rozstrzygnąć, czy tych 
jednostek jest za dużo, czy też za mało. Przykładem jest OSP Chobie, która ma stary 
samochód, jest daleko oddalona od pozostałych jednostek, ale jest położona w obrębie leśnym 
i powstaje pytanie, czy gmina chce utrzymywać taką jednostkę, czy też nie.  
Dwie jednostki są w Krajowym Systemie Ratownictwa i są bardzo dobrze wyposażone, ale są 
to jednostki Krajowego Systemu i mogą być dysponowane przez Państwową Straż Pożarną na 
terenie całego kraju.  
Zaznaczył, że nie wszystkie jednostki muszą dysponować takim samym sprzętem                              
i wyposażeniem. Mogą być jednostki, które będą przygotowane do działań gaśniczych                     
i technicznych a inne będą zabezpieczać teren gminy tylko pod względem gaśniczym. 
Zwrócił uwagę na to, że zakup każdego sprzętu będzie powodował to, że koszty jednostki 
będą rosły. Sprzęt hydrauliczny, pnęłmatyczny, ochrony dróg oddechowych podlega 
corocznie badaniom i to stanowi również koszt dla jednostki, a co za tym idzie dla gminy.  
 
Radny Jerzy Libera – nawiązując do zakupu samochodów, to powiedział, że jest program 
operacyjny dla województwa opolskiego z którego można dostać do 80% sfinansowania 
zakupu samochodu strażackiego, tylko trzeba napisać dobry program w połączeniu                         
z dokumentacją. Dodał, że samochody w Gminie Ozimek są stare. Oprócz tego, że w Schodni 
jest 8 letni samochód, to pozostałe maja powyżej 20 lat, a w Szczedrzyku jest 44 letni 
samochód. Zaznaczył, że w średnich samochodach siada armatura wodna i trzeb ją dać do 
kapitalnego remontu, a to trochę kosztuje. 
Radny uważa, że jeżeli jest taka możliwość, to należy spróbować taki program napisać.  
 
Burmistrz Ozimka Jan Labus – powiedział, że oczywiście zostaną podjęte pewne kroki, aby te 
środki pozyskać, ale do tego musi się włączyć Gminny Zarząd OSP, który najlepiej zna 
sytuację. Dodał, że ¾ wniosku stanowi część opisową.  
 
Kapitan Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Piotr Panófnik – powiedział, że 
mówi się o kupnie dużego i drogiego sprzętu, natomiast jego zdaniem należy zwrócić uwagę 
na korzenie funkcjonowania jednostek, czyli ochronę osób. Kiedyś zakup chełmu, pasa czy 
też linki był zakupem dozgonnym i funkcjonował do zniszczenia. Dziś pas jak i linki po 
pewnym okresie są do wyrzucenia, nawet jeśli tylko raz były używane. Zaapelował, aby 
strażacy nie jeździli w morach do akcji, gdyż to nie jest żadne ubranie ochronne i od tej 
sprawy powinno się zacząć.  
 
Radny J. Libera – zaznaczył, że jest troszkę innego zdania, gdyż kiedyś linki, pasy każdy 
strażak musiał mieć, a obecnie praktycznie żaden strażak nie prowadzi nawet ćwiczeń z linką                   
czy pasem. Dodał, że razem z Radnym Markiem Elis jako członkowie Zarządu starają się 
kontrolować te zakupy. Chełmy są kupowane z atestem do fizycznego zniszczenia, natomiast 
jeśli chodzi o pasy to kupuje się po 2- 3 sztuki dla danej jednostki, ponieważ po 2 – 3 latach i 
tak trzeba je wyrzucić. Dodał, że nie ma normy, iż każdy z uczestników musi mieć pas, a to 
jest wyrzucanie w błoto 2 000,00 zł. Zaznaczył, że Zarząd nad tym czuwa. 
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Kapitan Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Piotr Panófnik – powiedział, że 
można iść w tym kierunku, aby było uzbrojenie osobiste na samochód, ponieważ i tak do 
zdarzenia więcej osób nie pojedzie, gdyż jest to niezgodne z przepisami BHP.  
Poprosił, aby zwrócić większą uwagę na OSP Chobie oraz Pustków i albo je lepiej doposażyć, 
albo coś zrobić innego, gdyż w obecnej sytuacji gmina ponosi koszty, a nie ma z tych 
jednostek żadnego pożytku.  
 
Radny Marek Bagiński – zadał pytanie, czy można stwierdzić, że obecny stan i te planowane 
ewentualne nakłady są wystarczające, aby cała organizacja OSP w Gminie Ozimek była 
przygotowana nie tylko na działania jednorazowe, ale również do likwidacji skutków klęsk 
żywiołowych, które wymagają większych nakładów.  
 
Radny J. Libera – odpowiedział, że do usuwania skutków niedużych klęsk takich jak wichura, 
mniejsza powódź tak. OSP działające na terenie Gminy Ozimek nie podejmą działań 
związanych z ratownictwem chemicznym, notabene do takich działań w województwie 
opolskim przystosowana jest jedna jednostka w Blachowni. Dodał, że w całym województwie 
są tylko 4 drabiny 30 metrowe.  
Zaznaczył, że do podstawowych działań jednostki są przygotowane. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku R. Dreling – stwierdził, że jeśli chodzi           
o OSP Pustków to od dawna ma swoje zdanie i nie będzie tego komentować. Następnie 
poprosił Pana Kapitana, aby w skali od 1 do 10 określił mobilność jednostek OSP 
działających na terenie Gminy Ozimek.  
 
Kapitan Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Opolu Piotr Panófnik – odpowiedział, że 
może to być nieobiektywne, gdyż mobilność zależy również od systemu alarmowania, a tylko 
4 jednostki maja porządny system alarmowania. Jego zdaniem 4 jednostki tzn. Schodnia, 
Szczedrzyk, Krasiejów i Antoniów są blisko 10 punktów. Dodał, że z tego co się orientuje, to 
Gmina Ozimek jest jedyną gminą, która ma 8 jednostek OSP. Zaznaczył, że przy planowaniu 
budżetu należy się zastanowić, czy nie warto stworzyć minisystem funkcjonowania jednostek. 
Stwierdził, że jednostki typu Chobie i Pustków też są potrzebne i spełniają swoje role, tylko 
należy się zastanowić jaki jest ich zakres funkcjonowania i do czego mają służyć.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach - zadał pytanie, czy są jakieś uwagi, zapytania? 
 
Radni nie zgłosili więcej  pytań. 

 

Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. jako stanowisko Rady                     
– 20 głosów ,,za”. 

 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – podziękował Kapitanowi za przybycie i udział 
w Sesji, a następnie ogłosił 10 minut przerwy. 
 

P O    P R Z E R W I E  
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Ad. IV  P O D J Ę C I E    U C H W A Ł :  
 

Pkt IV.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/82/07 w sprawie 
nabycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Uchwała Nr XII/82/07 w sprawie nabycia mienia gminnego została przyjęta większością 
głosów – 19 ,,za”. 
 
1 Radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 
Pkt IV.2 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/83/07 w sprawie 
nabycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś niejasności? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Uchwała Nr XII/83/07 w sprawie nabycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie 
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.3 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/84/07              
w sprawie zbycia mienia gminnego. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Uchwała Nr XII/84/07 w sprawie zbycia mienia gminnego została przyjęta jednogłośnie 
– 20 głosów ,,za”. 
 
Pkt IV.4 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/85/07 w sprawie 
użyczenia nieruchomości na okres 30 lat. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś zapytania? 
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Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Uchwała Nr XII/85/07 w sprawie użyczenia nieruchomości na okres 30 lat została 
przyjęta większością głosów  – 19 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 
 
Pkt IV.5 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/86/07              
w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach administracyjnych, część wsi Schodnia Stara 
oraz część wsi Antoniów po wschodniej i zachodniej stronie ulicy Powstańców Śląskich do 
skrzyżowania z ulicą Dylakowską. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś 
pytania? 
 
Z-ca Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 3 w Ozimku Ginter Stryczek – poprosił, aby 
podczas dokonywania zmiany zagospodarowania przestrzennego oraz sprzedaży obiektów, 
działek z terenu Zarządu Osiedla Nr 3 informować o tym Zarząd.  
 
Z-ca Burmistrza Marek Korniak – odpowiedział, że grunt którego zmiana dotyczy jest 
gruntem osoby prywatnej a nie gminy i nie ma to żadnego związku ze zbyciem mienia. 
Zaznaczył, że gmina nie dysponuje majątkiem osób prywatnych.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos?   
 
Radni oraz goście nie chcieli więcej brać udziału w dyskusji.  
 
Uchwała Nr XII/86/07 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach 
administracyjnych, część wsi Schodnia Stara oraz część wsi Antoniów po wschodniej i 
zachodniej stronie ulicy Powstańców Śląskich do skrzyżowania z ulicą Dylakowską 
została przyjęta jednogłośnie  – 20 głosów ,,za” . 
 
Pkt IV.6 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/87/07 w sprawie 
przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach administracyjnych, część wsi Schodnia Stara oraz 
część wsi Antoniów po wschodniej i zachodniej stronie ulicy Powstańców Śląskich do 
skrzyżowania z ulicą Dylakowską. 
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
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Uchwała Nr XII/87/07 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Ozimka – Schodnia Nowa, w granicach 
administracyjnych, część wsi Schodnia Stara oraz część wsi Antoniów po wschodniej i 
zachodniej stronie ulicy Powstańców Śląskich do skrzyżowania z ulicą Dylakowską 
została przyjęta jednogłośnie  – 20 głosów ,,za” . 
 
Pkt IV.7  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały               
Nr XII/88/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag. 
 
Uchwała Nr XII/88/07 w sprawie zmiany budżetu gminy na 2007 r. została przyjęta 
jednogłośnie  – 20 głosów ,,za” . 
 
 
Pkt IV.8  
Przewodniczący Rady  J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XII/89/07 w sprawie 
wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę 
Wojewody Opolskiego.  
 

Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  J. Wiesbach – zadał pytanie, czy są jakieś pytania? 
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań.. 
 
Uchwała Nr XII/89/07 w sprawie wniesienia do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Opolu odpowiedzi na skargę Wojewody Opolskiego została 
przyjęta jednogłośnie  – 20 głosów ,,za” . 
 
Pkt IV.9  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały         
Nr XII/90/07 w sprawie ustalenia planu sieci oraz granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów w gminie Ozimek..  
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – przypomniał, że projekt został wprowadzony przed 
Sesją i poprosił o wyjaśnienie. 
 
Sekretarz Gminy Andrzej Staś – powiedział, że projekt tej uchwały musiał uzyskać 
pozytywną opinię Kuratora Oświaty. Opinia wpłynęła do Urzędu 18 września br. Wszystkie 
wymagane prawem uzgodnienia uzyskały pozytywną opinię i projekt został skierowany na 
Sesję, a uchwała wynika z utworzenia Gminnego Zespołu Szkół w Ozimku.   
 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 



 9 

Radni nie zgłosili żadnych pytań.. 
 
Uchwała Nr XII/90/07 w sprawie wniesienia ustalenia planu sieci oraz granic obwodów 
publicznych szkół podstawowych i gimnazjów w gminie Ozimek została przyjęta 
jednogłośnie  – 20 głosów ,,za” . 
 
 

Ad. V D Z I K I E    W Y S Y P I S K A   W   G M I N I E    O R A Z              
F U N K C J O N O W A N I E   O C Z Y S Z C Z A L N I                    
Ś C I E K Ó W   W   A N T O N I O W I E   I                                          
S K Ł A D O W I S K A   O D P A D Ó W                                                 
K O M U N A L N Y C H   W    D Y L A K A C H :  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Ochrony 
Środowiska... Pana A. Gryc – o odczytanie stanowiska w w/w temacie. 
 
Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska.. A. Gryc – odczytał stanowisko, które stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła jednogłośnie stanowisko Komisji Ochrony 
Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony P. Poż. jako stanowisko Rady                     
– 20 głosów ,,za”. 
  

Ad. VI Z A P O Z N  A N I E     S I Ę   Z   P R O T O K O Ł E M                           
K O M I S J I    R E W I Z Y J N E J   Z                                                   
P R Z E P R O W A D Z O N E J    K O N T R O L I                              
W Y D A T K O W A N I A    Ś R O D K Ó W                                       
B U D Ż E T O W Y C H   P R Z E Z N A C Z O N Y C H   N A                 
O C H O T N I C Z E    S T R A Ż E   P O Ż A R N E    :  

 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Pana 
Jana Wiernego o odczytanie protokołu z przeprowadzonej kontroli.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Wierny - odczytał protokół z kontroli, który stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś ma jakieś uwagi? 
 
Radni nie zgłosili uwag.  
 
Rada Miejska w Ozimku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 

wydatkowania środków budżetowych przeznaczonych na Ochotnicze Straże Pożarne  

jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach  – poprosił radnych o przyjęcie 
poprzez głosowanie  protokołu z  Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia br.  
 
Radni przyjęli większością głosów protokół z Sesji Rady Miejskiej z dnia 29 sierpnia br. –               
19 ,,za” przy 1 ,,wstrzymującym się”. 
 

 
Ad. VII S P R A W Y    R Ó Ż N E    I   O R G A N I Z A C Y J N E : 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Ozimku J. Wiesbach odczytał: 

� odpowiedź na skargę Pana Karola Wielińskiego – pismo stanowi załącznik do 
protokołu; 

� pismo Publicznej Szkoły Podstawowej w Szczedrzyka - stanowi załącznik do 
protokołu; 

� pismo szefa kampanii ,,zachowaj Trzeźwy Umysł” – stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo Burmistrza w sprawie wniosków ze spotkania Przewodniczącego Rady z 
Przewodniczącymi Komisji – stanowi załącznik do protokołu; 

� pismo Komisariatu Policji – stanowi załącznik do protokołu; 
� pismo PGKiM – stanowi załącznik do niniejszego protokołu; 
� pismo Związku Gmin Śląska Opolskiego – stanowi załącznik do protokołu.  

Następnie zadał pytanie, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
 
Radna Grażyna Świercz – powiedziała, że dziś złożyła interpelację, która nie została 
odczytana, gdyż Radca Prawny powiedział, że zostanie odczytana na przyszłej Sesji wraz                
z odpowiedzią. Mimo wszystko poinformowała Radę o faktach które ustaliła. 29 grudnia 
2005 r. Gmina Ozimek przejęła magazyn wielofunkcyjny, a 27 lutego 2006 r. Rada Miejska 
uchwaliła uchwałę o tym, aby zbyć mienie gminne. Wyżej wspomniana uchwała do tej pory, 
czyli po półtora roku nie została wykonana. Radna będąc ostatnio w Sądzie sprawdziła księgę 
wieczystą tejże działki i okazało się, że jest ona obciążona hipoteką w wysokości blisko 
2 300 000,00 zł. Obecnie jest sytuacja taka, że nabyto działkę z hipoteką przewyższającą 
wartość działki. Zaznaczyła, że wystąpiła o wgląd do całości dokumentów i w/g jej informacji 
do Huty poszło tylko jedno pismo w sprawie tej nieszczęsnej hipoteki dnia 30 maja 2007 r.  
 
Radny Piotr Hendel – powiedział, że są obecne na Sesji osoby zainteresowane sprawą boiska 
na stadionie miejskim i zaproponował, aby wyjaśnić ten temat.  
 
Prezes Klubu Sportowego ,,Małapanew” Kazimierz Cepil – powiedział, że na dzień dzisiejszy 
stadion nadaje się do rozgrywania meczy piłkarskich i od najbliższej środy zostaną 
rozgrywane mecze. Weryfikacja boiska odbyła się dnia dzisiejszego i murawa jest lepsza, ale 
nie taka jaka miała być.  Według informacji jaką przekazał Kierownik Purwin, to na tej 
murawie można łącznie      z meczami trenować 8 godzin tygodniowo.  
 
Kierownik OKiS  Adam Purwin – dodał, że ten czarny obraz boiska na stadionie jest bardzo 
mocno nieprawdziwy, chociażby z tego względu, że dziś jeden z radnych był na boisku                   
i stwierdził, że nie wie do czego się można przyczepić. Występują jeszcze miejsca, gdzie 
boisko żyje i przyroda działa, ale tam będą wykonywane odpowiednie zabiegi. Boisko było 
mocno odchwaszczane i w tych miejscach należy zrobić dosiewkę trawy, co też zostanie 
zrobione. Nawodnienie boiska zostało zrobione szybko i zgodnie ze sztuką. Termin oddania 
boiska był na koniec września br. i został dotrzymany. Uważa, że boisko jest w bardzo 
dobrym stanie.  
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Przewodniczący Komisji Gospodarczej Marek Elis – zadał pytanie, na jakim etapie sa prace 
związane z zaadoptowaniem terenu na boisko treningowe.  
 
Kierownik OKiS A. Purwin – odpowiedział, że obecnie można dysponować tylko swoim 
terenem w obrębie ogrodzenia boiska i zapadły decyzje o przygotowaniu terenu byłego boiska 
kortowego, ale to też nie będzie boisko z prawdziwego zdarzenia . Natomiast jeśli chodzi                
o przygotowanie boiska treningowego koło szpital, to wystąpiono do Burmistrza z wnioskiem 
o zmianę w planie zagospodarowania przestrzennego, gdyż tam jest droga dojazdowa i czeka 
się na rozstrzygnięcie tej sprawy.   
 
Wiceprzewodniczący Rady R. Dreling – wyraził wielką radość, gdyż zmienił się ton w jakim 
rozmawiano jeszcze nie tak dawno. Dodał, że w trakcie wizji lokalnych widziano obiekt przy 
boisku – szatnia i biura - które są w opłakanym stanie. Zadał pytanie czy będzie wykonany 
remont bądź renowacja tego obiektu.     
 
Kierownik OKiS A. Purwin – odpowiedział, że  został zlecony projekt termomodernizacji 
wraz z naprawą kanalizacyjno – elektryczną. Do końca października br. projekt ma być 
gotowy.  
 
Radna Aldona Koczur – powiedziała, że należy przerwać tę dyskusję, gdyż tym tematem 
zajmą się odpowiednie komisje, które sprawdzą umowę z wykonawcą i sprawdzą stan 
faktyczny.  
 
Skarbnik Gminy Maria Błahuta – przypomniała, że zbliża się termin przygotowania projektu 
budżetu na 2008 r. i w związku z powyższym prosi, aby przeanalizować, skonsultować 
wnioski z wyborcami.  
 
Radna A. Koczur – zadała pytanie do kiedy należy składać wnioski do budżetu? 
 
Skarbnik Gminy M. Błahuta – odpowiedziała, że do 15 października bądź ewentualnie do 20 
października. 
 
Przewodniczący Obrad J. Wiesbach – zadał pytanie, czy ktoś z radnych bądź zaproszonych 
gości chciałby jeszcze zabrać głos w sprawach różnych i organizacyjnych? 
 
Nikt z obecnych na sali nie chciał więcej zabrać głosu.  

 

Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamkną XI Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

15 
do godziny  18

10
 

 
 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                         PRZEWODNICZYŁ:      
 
 
 


